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内容概要

　　《在职攻读硕士学位全国联考英语考试分析》是由权威机构——教育部学位与研究生教育发展中
心组织资深专家对考试大纲进行了说明，对近三年考过的英语试题逐题就命题意图、解题思路、错误
防范等方面结合权威的统计数据，详细分析了考生在考试中容易出现的问题和原因，专业的指导，权
威的分析，精准的把握，有利于考生了解近三年考试的情况，有针对性地高效复习，减轻不必要的负
担。
《在职攻读硕士学位全国联考英语考试分析》可供参加在职攻读硕士学位全国联考的考生以及辅导教
师使用。
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书籍目录

第一部分　在职攻读硕士学位全国联考英语考试介绍
第二部分　2008年、2009年和2010年真题及精解
第三部分　2010年主观题答卷分析
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章节摘录

版权页：插图：She is by no means the first to go public with this conviction. Bill Gates has put an estimated
$30bn into the Bill and Melinda Gates Foundation. This was supplemented, in 2009, by another $24 bnor so from
his friend Warren Buffett.Buffett has always been colorful, quotably clear on where he stands, His daughter often
tells astory of finding herself without change for a car parking ticket——her father lent her $20, then promptly
made her write him a check. "To suggest that the children of the wealthy should be just as wealthy, "he has said, "is
like saying the members of America' s 2004 Olympic team should be made up only of the children of the 1980
Olympic team. "Anita Roddick, the late founder of the Body Shop, told her kids that they would not inherit
onepenny. The money that she made from the company would go into the Body Shop Foundation, whichisn' t one
of those awful tax shelters, like some in America. It just functions to take the money and.
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编辑推荐

《在职攻读硕士学位全国联考英语考试分析》是由高等教育出版社出版的。
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